



纵横科技
ZONGHENG

淮安纵横生物科技有限公司
Huainan Zongheng Bio-Tech Co., Ltd



Founded in 1948, Huaian Zongheng Bio-Tech Co., Ltd mainly produces toothpaste, toothbrush, dental floss, mouthwash and mouth spray. It is a designated toothpaste manufacturer of the former Ministry of Light Industry and is now a member of China Oral Care Products Industry Association (formerly China Toothpaste Industry Association).

The company is located in Huaiyin Industrial Development Zone, Huaian City, Jiangsu Province, about 20 minutes' drive from Huaian Airport. There are 500 employees, including 82 technicians, 38 engineers and 30 QA operators. The company covers an area of 35,000m² and has various advanced production equipment, including 12 Paste-making lines and 18 automatic filling and packaging lines, which can realize a series of assembly operations from filling, cartoning, shrinking to packing. The company's annual production capacity can reach 360 million tubes of toothpaste and 35 million bottles of mouthwash.

The company has more than ten years of export experience, and has obtained ISO9001, GPMC, ISO 22716, Halal and other international certificates. It also passed the audits of Disney and Watsons. The company's products are mainly exported to Europe, Australia, Southeast Asia, the Middle East, Africa, South America and other countries and regions. Its annual export gets to more than 3 million US dollars.

The company follows the policy of Customers first, Win-win benefit. It provides the best quality products and the most competitive price to win the trust of customers from over the world and to create a better future together.

淮安纵横生物科技有限公司成立于1948年,主要生产牙膏、牙刷、牙线、漱口水和口喷,是原轻工部的定点牙膏生产企业,现为中国口腔清洁护理用品工业协会(原为中国牙膏工业协会)的成员。

公司位于江苏省淮安市淮阴区工业开发区,离淮安机场20分钟的车程,交通非常便利。现有员工458人,其中技术人员有82人,工程师有38人,质检人员30人。公司占地53亩,拥有先进的各种生产设备,其中包括12条制膏生产线、18条自动灌装及包装生产线,可实现从灌装、装盒、收缩到装箱等一系列流水线作业,公司年产能可达到3.6亿支牙膏和3500万瓶漱口水。

公司已有十多年的出口经验,拥有ISO9001、GPMC、ISO22716和Halal等国际认证证书,并通过了迪士尼和屈臣氏的验厂。公司产品主要出口欧洲、澳洲、东南亚、中东、非洲、南美等几十个国家和地区,年出口额达到300万美金以上。

公司遵循“客户至上,共创双赢”经营理念,将以最优质的产品和最优惠的价格来赢得各界朋友的信任,共创美好明天。



纵横科技
ZONGHENG

OEM Toothpaste For Home Daily Using

-Weight or volume: 50g-210g

-Type: Anti-cavity, Whitening, Herbal, Charcoal, For Sensitive, Triple Color





OEM Toothpaste For Home Daily Using





OEM Kids Toothpaste

- Weight or volume: 40g-150g
- Age: 2-12 Years
- Flavor: Strawberry, Blueberry, Bubble Gum, Apple, Watermelon, Orange, Grape



Own Brand Toothpaste

- Weight or volume: 10g-210g
- Type: Anti-cavity, Whitening, Herbal, Charcoal, For Sensitive, Triple Color



Mouthwash

- Weight or volume: 10g-500g
- Type: Portable, Bottle



Huaian Zongheng Bio-Tech Co., Ltd

Add: No. 615 North Xiangyu Road, Huaian City, Jiangsu China
Tel: 0517-84919959
Email: jackchen@hazhkj.com
Website: <https://hazh.en.alibaba.com>